



Referat af bestyrelsesmødet
den 8/10-2024

Deltager: Christina Bihl (CB) , Jonas Kühn (JK), Adam Al-serjawi (AA), Frederik Rudebeck Rasmussen (FR) og Daniel Ovesen (DO)

Afbud:

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent

JK er tegnstyrer.

CB er referent.

JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt

Alle har det godt som sædvanlig.

1. Administration + IT

1.1. Årshjul (JK)

Konklusion:

- JK og FR skal lave budget for afdelingerne og hovedforeningen
- CB påmindrer folk om at melde sig ud før den 10/12/24, hvis de vil melde sig ud

1.2. Klubseminar den 2. november - hvem deltager? (CB)

Konklusion:

JK og CB tager med, hvis Døvaniasolleystævne ikke gennemføres.

Plan B - hvis volleystævnet gennemføres, så vil vi spørge vores idrætslederne, om nogle af dem kan deltage i stedet.

1.3. Nye kandidater til DDI bestyrelse (JK)

Konklusion: Vi vil prøve at hjælpe til og spørge rundt om der er nogle gode kandidater. Vi vil også holde øje med DDIs SOME og hvis de evt sender en eftersøgning efter nye kandidater, så vil vi dele opslaget.

2. Økonomi

2.1. Et medlem fra herrefodbold afdelingen ønsker fri for kontingent (han er skadet) (JK)

Konklusion: Det kan ikke lade sig gøre, da han har været med til mindst en kamp.

2.2. Et medlem vil melde sig helt ud (fra alle afdelinger, herunder herrefodbold) (JK)

Konklusion: Det kan godt lade sig gøre, men konsekvensen er, at han ikke længere må spille på landsholdet. FR vil derfor spørge ham om han stadig vil melde sig ud.

3. Tema

3.1. Volleystævne (CB)

Konklusion: FR vil lave en sidste "reklame" video for volleystævnet og påminde folk, at sidste frist for at tilmelde sig er den 15. okt. Hvis vi den dag ikke får mere end 6 hold, så aflyser vi det hele.

3.2. Evaluering fra koordinationsmøde (JK)

Hvad skal vi gøre fremover?

Skal vi lave et zoom møde eller skal vi bare interviewe afdelingerne?

Konklusion: Vi vil lave et interview med hver idrætsleder. Hvert bestyrelsesmedlemmer skal lave interview med deres egne kontaktafdelinger. Det skal gerne ske i oktober måned.

3.3. Hvordan skal vi takke idrætslederne - julegave? (JK)

Konklusion: Vi vil gerne give dem alle en julegave for deres indsats/arbejde for os.

4. Idrætsgrene

4.1. Orientering (JK)

Tilskud til tøj

Konklusion: Vi vil snakke med idrætslederen og få flere oplysninger, før vi kan tage stilling til det.

4.2. Badmintons fremtid (JK)

Se mail

Konklusion: FR vil kontakte København Kommune for at finde ud af om det er muligt at få EN bane fra januar 2025 for to medlemmer. Alle medlemmer i afdelingen vil få 50 % refusion af deres kontingent for dette år, fordi de ikke har kunnet spillet badminton i den halvdel af året.

4.3. Tilbagebetaling kontingent - håndbold? (JK)

Konklusion: Selvom det ikke sker noget i afdelingen, skal medlemmerne stadig betale kontingent, fordi de er på landsholdet og det er krav at være medlem i en klub. De må bruge pengene fra kontingentet til sociale arrangementer eller tøj.

5. Andet og sidst

5.1 - Fremtiden (FR) + forventninger (JK)

Konklusion: Vi lufter vores tanker om hvem af os, der vil fortsætte efter generalforsamlingen næste år og afstemme vores forventninger til hinanden.

5.2 - Generalforsamling (finde dato nu?) (JK)

Konklusion: Det bliver forløbigt den 7. marts 2025.

5.3. Dato for julehygge? (JK)

Konklusion: Det bliver tirsdag den 10. dec 2024.

5.6. Futsal - ny afdeling? (AA):

Konklusion: Bestyrelsen vil se på det før vi beslutter noget.

5.5. Næste bestyrelsesmøde

Det bliver den 5. november 2024.